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3. Dovaldas Gzimaila 

4. Enrika Jauraitė 

5. Evelina Dyl  
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10. Kristijonas Šreiberis 
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16. Eimantas Anilionis 

17. Auksė Juškaitė MF 

18. Aidas Prunskus AGAI 
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DIENOTVARKĖ:  
1. Koordinatorių žodis  

2. KLP 

3. Pavasario mokymai 

4. HR ir projektų komitetai (Valdyba) 

5. Valdyba 

6. Dekanatas 

7. Poreikių analizė 

8. Litexpo 

9. Ataskaitinės konferencijos 

10. Mėnesio darbai 

11. Dizaino darbo grupė 

12. Logo kūrimas F SA 

 

SVARSTOMA: Koordinatorių žodis 

NUTARTA:  

Vicepirmininkė: Darė susirinkimus su seniūnais, kurių metu buvo kalbama apie 

privalomą lankomumą bei naują semestrą. Vyko SPK susirinkimas, kuriame dalyvavo studijų 

programų atstovai, jo metu nusprendė, jog kiekvienas studijų programos atstovas pasidarys 

susirinkimus su savo studijų programos seniūnais dėl studijų kokybės gerinimo. Dalyvavo CB 

susirinkime, kurio metu kalbėjo apie SPK mokymus (linkmenyse) taip pat pradėjo ruoštis 

ataskaitinėms konferencijoms. VVF ataskaitinė konferencija vyks balandžio 18 dieną, jos metu 

fotografuos Paulina Imbrasaitė ir Kotryna Paulauskaitė, protokoluos Gediminas Stočkus ir 

Giedrius Medzevičius, o į konferencijos pirmininko vietą siūlo Ievą Gudinaitę arba Augustę 

Baravykaitę. 

SARK: Vyko CB SARK susirinkimas, koordinatoriai Martynas ir Eglė dalyvauti 

negalėjo, bet buvo deleguoti asmenys iš jų komiteto Paulina Imbrasaitė ir Girius Galčius. Buvo 

iškeltas klausimas dėl dėstytojos Jūratės Karasevičienės, kaip ji manipuliuoja tvarką, dar bus 



nagrinėjama. Taip pat vyko apeliacijų workshop‘as, buvo nagrinėjamas apeliacijų tvarkos aprašas 

ir apeliacijų šablonas. Tačiau apeliacijų šablonas nėra oficialus, tai reikia naujo. Vyko du SARK 

susirinkimai, viena iš jų vedė Eglė, kitą Martynas, abiejų susirinkimų metu nagrinėjo etikos 

kodeksą, tarpinių atsiskaitymų dokumentą ir mokėsi akreditavimui. SARK vykdė akreditavimo 

testus ilgųjų pertraukų metu, kitą savaitę t. y. (13, 15, 16 dienomis) vyks vidinis narių 

akreditavimas.  

Rinkodara: Kaip koordinatorius, Dovaldas pradėjo daryti ataskaitas MD‘23 rėmėjams. 

Kovo 25 dieną vyks rinkodaros mokymai linkmenyse, bus naudingų lektorių. Mokymus 

organizuoja rinkodaros komitetai. Išsisprendė situacija su Redbulliu, bet viskas vyks per CB 

rinkodaros vadovą, jeigu reikėtu rėmimo renginiui.  

ŽIK: Vyko CB susirinkimas, buvo aptartas ŽIK komitetas, aptartas SA gimtadienis, 

oficialusis SA gimtadienis gegužės 18d., bet oficiali renginio data dar neaiški. Apkalbėjo įvarius 

teambuildingus ir KLP. Pradėti organizuoti mokymai su AGAI, jie vyks balandžio 28-30d. 

Mokymų metu bus labiau susitelkta į savo komitetus. Į mokymus pakviestas dekanatas. Buvo 

paleista KLP apklausa, poreikių analizės apklausa, sukurta apklausa alumnams, kad atrinkti 

aktyvius ir neaktyvius. Bus sukurta aktyvių alumnų messenger‘io. 

RsV: Neila pabaigė viešinti komandą, pradėjo viešinti MD‘23 rėmėjus. Suorganizavo 

komiteto susirinkimą, dalyvavo CB RsV susirinkime, sutikrino MD’23  rėmėjams darytas 

nuotraukas. 

 

SVARSTOMA: KLP  

NUTARTA:  Per šią savaitę bus sukurtos KLP grupės, per kitą savaitę vyks neformalūs 

susirinkimai su koordinatoriais. Kovo 21d. į vakaro pusę eisime į neformalią aplinką, formaliam 

susirinkimui.  

 

SVARSTOMA: Pavasario mokymai  

NUTARTA: Iš dekanato gavome rėmimą, tai už sodybą ir dalį maisto bus apmokėta. Pavasario 

mokymai vyks balandžio 28-30d.  

 

SVARSTOMA: HR ir projektų komitetai (Valdyba) 

NUTARTA: Aptarė projektų komitetą, jis būtų panašus į HR - vienas žmogus. Patarė Joana iš 

LSS, kad papasakotų apie pati projektų komitetą. Taip pat aptarė ar reikalingas HR komitetas. 

Dauguma pirmininku nepritarė HR komitetui. Jeigu būtu padarytas HR komitetas, jo nariai negali 



būti pirmakursiai, tik žmonės, kurie baigė kadencija prisijungia prie šio komiteto. Taip darydami 

nori išskirstyti darbus keliems žmonėms. Tačiau šiuo metu sukils problemos, jeigu padarys šį 

komitetą.  

 

SVARSTOMA: Valdyba 

NUTARTA: Aptarė privalomą pratybų lankomumą, bandė siūlyti procentus. Išsiaiškino, kad jie 

tiesiog nori įrašyti į dokumentus, kad pas mus universitete yra privalomas lankomumas, kad 

galėtų susilyginti su kitais universitetais. Buvo pasiūlymas bandyti 3savaites dėstytojams žymėtis 

lankomumą, ir jeigu lankomumas krenta, bandyti vykdyti pokalbius su dėstytojais.   

 

SVARSTOMA: Dekanatas 

NUTARTA: Buvo iškeltas klausimas dėl MBA studijų. Viena magistrų studijų programa neturi 

baigiamojo darbo, o pagal tai studijos, kurios neturi baigiamojo darbo negali gauti diplomo su 

pagyrimu „cumlauda“.  

 

SVARSTOMA: Poreikių analizė 

NUTARTA: Martynas ir Enrika neužpildė. 

 

SVARSTOMA: Litexpo  

NUTARTA:  

Kovo 30 d. pirmos dienos pusėje dalyvaujantys studentai bus Gediminas Stočkus ir Eglė 

Merkelytė, o dėstytojas Mindaugas Samoška, antroje dienos pusėje dalyvaujantys studentai bus 

Viltė Jakštaitė ir Evelina Dyl, o dėstytoja Kamilė Taujanskaitė. 

Kovo 31 d. pirmos dienos pusėje dalyvaujantys studentai bus Dominik Gerasimovič ir 

Martynas Šimkus, o  dėstytoja Agnė Šimelytė, antroje dienos pusėje dalyvaujantys studentai bus 

Rūta Šilinskaitę ir Kristijonas Šreiberis, o dėstytoja Ieva Meidutė. (Martynas su Kristijonu 

susikeitė vietomis). Gali būti kad gausim dar keturis bilietus į litexpo studijų mugę  

 

SVARSTOMA: Mėnesio darbai 

NUTARTA: Buvo įkeltas vasario mėnesio darbų maketas, kartu su nuoroda į praėjusių mėnesių 

darbus.   

 

SVARSTOMA: Dizaino darbo grupė 



NUTARTA: Beveik visi pasižymėjo kad nori džemperių. Rinkodara ieškos įmonės, kuri galėtu 

pigiai ir kokybiškai padaryti džemperius. Solvita, Modesta, Valdonė, Viltė, Martynas – dizaino 

grupė, Neila koordinuos jų darbą.  

 

SVARSTOMA: Logo kūrimas F SA 

NUTARTA: Universiteto atstovybės išsirinko naują logotipą su vilku, bet daugumai jis 

nepatinka, bandys leisti papildomą apklausą. Daugumai patiko Martyno fakultetiniai dizainai. 

Pasikeitė mūsų fakulteto spalva, dabar bus violetinė. Prie logotipo kūrimo grupę prisidėjo 

Modesta. Iš mūsų SA, logotipus kuria Martynas.  


